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In dit jaarverslag
kun je lezen dat
alle plannen die
we hadden voor
2020 inmiddels
zijn gerealiseerd.

2020 Het informatieboekje werd
vernieuwd, we bestelden
voorgedrukte dozen, we vonden een
nieuw ziekenhuis om mee samen te
werken, onze kerstkaartenactie was
een succes en door alle ontvangen
donaties kunnen we voorlopig weer
alle 8 ziekenhuizen voorzien van
memoryboxen.

Wat we nog meer deden in 2020 en
wat onze plannen zijn voor 2021 lees
je verderop.



LIEFS MARLIEKE

"2020 VOOR ONS ALLEMAAL EEN ANDER JAAR DAN WE GEWEND
ZIJN. OOK VOOR DE STICHTING HAD HET GEVOLGEN, ZO MOESTEN
WE AFSPRAKEN UITSTELLEN EN KWAM ER ZELFS EEN ZIEKENHUIS

DE DOZEN BIJ ONS OPHALEN. AL MET AL KONDEN WE ER
GELUKKIG WEL VOOR ZORGEN DAT ALLES GEWOON DOORGING EN
DAT DE MEMORYBOXEN OP TIJD KONDEN WORDEN AANGEVULD.

 
MIJN GEDACHTEN GAAN UIT NAAR DE OUDERS DIE IN DEZE TIJD
HUN BABY VERLIEZEN EN DIE NIET ALLES KUNNEN DOEN ZOALS
ZE ZOUDEN WILLEN. IN EEN TIJD WAARIN ONTMOETEN, LEREN

KENNEN  EN AFSCHEID NEMEN HEEL DICHT BIJ ELKAAR OF ZELFS
SAMENKOMEN, MOETEN ZIJ ZICH AAN ALLERLEI REGELS HOUDEN.

IN EEN TIJD WAARIN HET NORMAAL ZO FIJN KAN ZIJN OM DE
WARMTE VAN JE FAMILIE EN VRIENDEN DICHTBIJ TE HEBBEN, IS

DAT NU NIET ALTIJD MOGELIJK. IK DENK AAN HOE AL ONZE
FAMILIE KWAM KIJKEN IN HET ZIEKENHUIS NA DE GEBOORTE VAN
HANNE EN HOE TROTS IK WAS, IK BESEF ME DAT ZOIETS NU NIET
KAN. HETZELFDE GELDT VOOR DE MANIER WAAROP WIJ AFSCHEID

HEBBEN GENOMEN. WAT MOET HET MOEILIJK ZIJN VOOR DEZE
OUDERS OM DIE EXTRA TEGENSLAGEN TE VERWERKEN WANNEER

DE WERELD AL ZO ONEERLIJK LIJKT.
 

IK HOOP HEEL ERG DAT ONZE MEMORYBOXEN ZE DAN EEN
BEETJE TROOST HEBBEN GEGEVEN , WAARDOOR OUDERS ZICH

MISSCHIEN MINDER ALLEEN VOELEN IN DEZE EENZAME WERELD.



We brengen 37 dozen naar Roeselare,

voor de 3 vestigingen van AZ Delta.

Wat
gebeurde er
in 2020....
Januari

Maart

We verhuizen de spullen van Stichting

Hanne naar een nieuwe locatie. Een plek

waar onze boxen warm en droog staan

en er genoeg plek is voor uitbreiding.

We brengen opnieuw een aantal dozen

naar AZ Zeno.

Het Bravis Moeder & Kindcentrum komt

vanwege de coronamaatregelen naar

ons toe om 53 nieuwe dozen bij ons op

te halen.

We geven onze linkpagina "urnen" een

update.

April

Juni

We gaan voor de eerste keer op pad

naar het Juliana Kinderziekenhuis in Den

Haag. Vanaf nu krijgen sterrenouders

daar ook een memorybox van Stichting

Hanne aangeboden. We brengen daar 51

dozen naar toe.



MET DE DONATIES DIE WE IN 2020
ONTVINGEN WERDEN NIEUWE

MEMORYBOXEN, INFORMATIEBOEKJES,
FLYERS, DAGBOEKJES,

THEELICHTHOUDERS, GAREN EN
BENODIGDHEDEN VOOR DE ARMBANDJES

AANGESCHAFT. 

 
IN TOTAAL WERDEN 
217 MEMORYBOXEN

VERSPREID.
 

DAARNAAST GING ER EEN KLEIN GEDEELTE
NAAR REIS- EN BANKKOSTEN, KOSTEN

VOOR PAY.NL EN BEDANKJES VOOR ONZE
VRIJWILLIGERS. 



Omdat er zoveel vlindertjes bijkomen in ons

vlinderbos verdelen we het in verschillende perioden.

We verkopen kettinkjes om geld in te zamelen voor

de stichting.

We brengen opnieuw 50 memoryboxen naar België

voor de vestigingen van AZ Delta.

Augustus

Oktober
We bestaan al weer 3 jaar.

We doen mee aan de Garage-/Tuinverkoop Othene.

Tijdens de babysterftebewustzijnsweek vragen we

ouders opnieuw om hun verhalen te delen, 7 dagen

lang aan de hand van 7 onderwerpen.

We verschijnen in NEL magazine 3.

We starten met de voorverkoop van onze

kerstkaartenactie en de bestellingen stromen

binnen. Tien ontwerpers doneren hiervoor een

ontwerp, met hulp van Laveto maken we het

bestellen mogelijk en Cows & Stars zorgt voor

mooi promotiemateriaal.

Met hulp van Cows&Stars vernieuwen we onze

informatieboekjes en voegen een flyer toe. Het

informatieboekje heeft nu een inhoudsopgave

zodat ouders makkelijker de informatie kunnen

vinden waar ze op dat moment behoefte aan

hebben. Alle informatie over de stichting staat nu

in een aparte folder, die het ziekenhuis vooraf aan

de ouders kan geven. Hierin kunnen ze ook lezen

wat er in de memorybox zit.

We versturen de eerste kaartensets.

We verrassen onze vrijwilligers thuis met een

bedankje.

November

December
Met de kerstkaartenactie halen we uiteindelijk

€1882 op.



Inmiddels doneert
Stichting Hanne aan 
8 ziekenhuizen:

FEITJES
De Honte Terneuzen/ sinds november 2017
AZ Zeno Knokke/ sinds april 2018
AZ Delta Roeselare/ sinds september 2018
AZ Delta Menen/ sinds september 2018
AZ Delta Torhout/ sinds september 2018
Jan Yperman Ieper/ sinds september 2018
Bravis Bergen op Zoom/ sinds november 2018
Juliana kinderziekenhuis Den Haag/ sinds juni 2020

M. de Steur > Voorzitter
L. de Steur > Penningmeester
T. de Steur-Matthijsse > Secretaris
I. Jansen-van Limmen > Algemeen lid

Ons bestuur werkt op
vrijwillige basis en
bestaat nog steeds uit:

Laveto
Cows & Stars
Veritas
Pretty Pretty Beads
Kado & Co
Dots & Zo
Hobbii

In 2020 ontvingen wij
sponsoring van:



MAART 2020
 

HELAAS EN GELUKKIG MAAKTEN WIJ
AFGELOPEN MAAND KENNIS MET DEZE

STICHTING. WIJ MOESTEN MET 22 WEKEN
AFSCHEID NEMEN VAN ONS KLEINE

MEISJE. WAT HEBBEN WE VEEL STEUN
GEHAD AAN ALLES WAT DEZE STICHTING
DOET; DE BOX, HET INFORMATIEBOEKJE,
PINTEREST EN DE WEBSITE. WE DACHTEN
NA OVER DINGEN WAAR JE NIET OVER NA

WILT DENKEN OF DIE ÜBERHAUPT NIET IN
JE OPKOMEN OP HET MOMENT DAT DIT JE

OVERKOMT. DOOR JULLIE HEBBEN WIJ
ALLES GEDAAN EN KUNNEN DOEN WAT

ONS LIEF WAS.

ILSE MAMMA VAN MILOU



Onze toekomstplannen2021
In 2021 willen we graag doorgaan met het verspreiden van onze dozen over de
huidige 8 ziekenhuizen. Wij zijn al benaderd door een nieuw ziekenhuis maar hieruit
is nog niks concreets gekomen. Op het moment dat wij hier meer info over krijgen
zullen we beoordelen of we een samenwerking kunnen en willen aangaan. 

In 2021 willen wij graag opnieuw een enquête organiseren om te kijken wat wij nog
kunnen verbeteren, daarnaast is ons voornemen om in 2021 de website bij te
werken en van nieuwe linkpagina's te voorzien.

Vanwege het grote succes willen we kijken of we de kerstkaartenactie in 2021
kunnen herhalen en hebben we ook plannen voor een actie voor Moederdag.

Wij hopen vooral dat we ondanks het coronavirus kunnen doorgaan met het helpen
van sterrenouders.



 4 jaar geleden keken wij vol verwachting
uit naar de komst van ons eerste kindje.
De laatste tijd komt Hanne weer steeds

vaker voorbij in mijn leven. Vanwege een
nieuwe baan, met nieuwe collega's ben ik

weer regelmatig over haar en de
stichting aan het vertellen. Ook gaat het

regelmatig door mijn gedachten heen dat
ze dit jaar naar school zou zijn gegaan.

Natuurlijk is het geweldig dat Eva er nu
is, maar Hanne is onze eerste dochter. Ik
vind het heel fijn dat ik nog zo vaak haar
naam mag noemen en dat die laatst weer

in het Advertentieblad stond, tastbaar
voor iedereen. Als ouder is het zo fijn als

er tastbare herinneringen zijn, voor
iedereen zichtbaar dat jouw kindje er

voor altijd bij hoort. Daarom blijven wij
onze best doen om te zorgen dat onze

boxen bij de ziekenhuizen komen. Voor
die tastbare herinneringen jaren later en
om te steunen, zeker in deze bizarre tijd.

Een ouder die zich daardoor net wat
meer gezien en minder alleen voelt of

een zorgmedewerker die daardoor een
steuntje in de rug krijgt, daar doen we

het voor.

Voorzitter van Stichting Hanne 
Marlieke de Steur

www.stichtinghanne.nl
marl ieke@sticht inghanne.nl


